
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wiociawek

Wiociawek dnia 29.02.2016 r.
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Szonowny Pan

MorekWojtkowski

Prezydent M iasta Wloctawka

w. m'ejscu

W nawiqzaniu do wczeiniejszych moich interpelacji z

30.09.2015r,211.2015r, interwencji mieszkaric6w zglaszanych podczas dyiuru
radnych oraz na spotkaniach mieszkaic6w z Prezydentem ponownie proszQ o
podjqcie dziatari przez stu2by Pana Prezydenta do rozpoczqcia prac
przygotowawczych, planistycznych zwiqzanych z " Budowo porkingu przed
Woiew6dzkim Szpitolem Specjalistycznym im. blogoslowionego ks. Jerzego
Popieluszki we Wloclowku."

Nie bqdg uzasadnial celowo3ci uwzglqdnienia w/w wniosku poniewa2 jest on
znany Panu Prezydentowi bardzo dobrze

Jest to temat trudny poniewai tereny w obrqbie ul. Wienieckiej na kt6rych
moina by wybudowai parking przy wloctawskim szpitalu nale2q i sq w zarzqdzie
Las6w Padstwowych - nie znaczy to ,ie nie mo2na pozyskac tych grunt6w do
realizacji celu publicznego jakim jest parking przed wlociawska lecznicq.

W zwiqzku z powy2szym noleiv przvstopie do dzialania i przvqotowa€
ko ncepcie Budowy po rkingu przed Wojew6dzkim Szpitalem Specjalistycznym
im, blogaslawionego ks. lerzego Popieluszki we Wloclawku w ramach
inwestycji drogowych,rozwa2yi realizacje korzystajqc z€ spec ustawy itp.
Uwa2am ie Urzqd Miasta ma 3wietnych fachowc6w, kt6rzy poradzq sobie z tym
problemem.

Potrzebnv iest tvlko impuls do dziolania.

Proszg i liczg na podjqcie tematu przez Pana Prezydenta tak by w tej kadencji
Rady Miasta problem parkowania przed WSS przestal istniei.

Z powaianiem
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